
Årsberetning Beboerhuset 2016 
 
Der er godt gang i udlejning af beboerhuset men vi mangler hænder!  
 
I 2015 har beboerhuset været udlejet 44 gange af 1 dags varighed, 3 gange weekendleje, 
og 1 leje til nytårsaften, som var et eksperiment i år.  
 
Beboerhuset har været brugt 15 gange til generalforsamlinger og diverse andre møder i de 
forskellige foreninger. 
 
Og i de 4 første måneder i år har der allerede været 9 bookinger.  
 
Den støtte stigning af brug af lokalet betyder også flere indtægter, som gør at vi har et 
budget der hænger sammen, og faktisk giver lidt overskud. 

 
Beboerhusudvalg består af Lisbeth Rasmussen og Birgit Olsen (Gasværksvej 10 A), Marie 
Kampmann Petersen (Istedgade 42 AB) og undertegnede som også er del af Gårdlaugets 
bestyrelse. Martin von Magius (Gasværksvej 6 A) er gået ud af beboerhusgruppen. Birgit 
Olsen og Marie Kampmann har også tilkendegivet at de ikke længere kan være med i 
gruppen. Vi takker dem mange gange for deres arbejde!   
 
Da det kun er Lisbeth Rasmussen og undertegnede der er p.t. ansvarlige for beboerhuset 
har vi lukket for flere udlejninger indtil der kommer nye medlemmer i beboerhusgruppen.  
 
Vi har haft 4 beboerhusmøder hvor der på dagsorden bl.a. har været:  
- tilstandsrapport af KONE og opfølgning 
- udskiftning af fugningen i elevatoren 
- reparation af dørtelefon  
- reparation af lås ved elevator som var faldet ud 
- etablering af vandlås i toiletterne, da der har været problemet med lugtgener 
- køb af højtalere (kr. 10.000) efter bevilling fra GF 2015. Højtalere er ikke købt men er 
ikke glemt, og bliver købt i 2016. 
 
I 2015 har vi også haft en arbejdsdag hvor vi bl.a. har tjekket og efterspændt borde og 
stole, og har vasket stolene. 
 
Vi har lavet et forsøg med en kunstudstilling i beboerhuset. Vi har fået mange positive 
tilbagemeldinger, men desværre er der ikke nogen beboer der har købt malerierne. Til 
gengæld blev der godt passet på dem. Kunstneren vil gerne hans værker tilbage, så i den 
kommende tid vil vi drøfte om vi vil fortsætte med at bruge beboerhuset som galleri.  
    
 
Venlige hilsener 
pva beboerhusudvalg 
Sacha     


